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ZÁPISNICA ZO STRETNUTIA ČLENOV KLUBU  

 dňa 11. novembra 2013 

 

Stretnutie členov klubu zahájil o 18:00 hod. prezident klubu RC Nové Zámky Gabriel 
Katona, privítal prítomných členov klubu a, hostí.  
 
Prítomní boli 8 členovia klubu z celkového počtu 16 a 2 hostia. Prezenčná listina bude pripojená 

k zápisnici.  
 
Na programe stretnutia boli:  
 

 

1., Zahájenie 18.00 hod 
2., Správa o návšteve u rodiny Gabriela Pólyu outbound študenta za rok 2014-15  - J. Lang, G. 
Katona, L. Lebó  
3., Projekty klubu  
4., Diskusia  
5., Záver 
 

Ad 1. 
Prezident klubu Gabriel Katona  privítal  členov klubu, hostí na pravidelnom  stretnutí klubu v hoteli 
Korzo..  
Ad 2.  
Gabriel Katona predložil správu členom klubu o návšteve rodiny Pólya v Andovciach. Na návšteve sa 
zúčastnili Gabriel Katona, Juraj Lang a Ľudovít Lebó. Rodina býva v komfortnom rodinnom dome. Otec 
aj mama pracujú v rodinnom podniku, majú 3 deti (20,18 a 2 roky). Gabiho snahu stať sa výmenným 
študentom podporuje celá rodina. Prezreli sme aj priestory kde by mohol bývať inbound študent. 
Prichádzajú do úvahy dve miestnosti a to buď Gabiho izba, alebo izba pre hostí ktorá má aj 
samostatnú kúpeľňu. Obe izby vyhovujú požiadavkám. 
Ľudovít Lebó  predložil správu komisii na schválenie.  Správa bola schválená komisiou jednohlasne 
a pripája sa k dokumentom na dištriktné výberové stretnutie študentov v Otrokoviciach 22-24.11.2013. 
Klub ako counsolóra  navrhol Gabriela Katonu. 
Klub odsúhlasil výber kaucie vo výške 1.000 EUR od rodiny Pólya ako zábezpeku, že splní svoj sľub a  
ubytuje indbound študenta. Kaucia sa uloží na účet klubu. Rodine kauciu vrátime v prípade, že svôj 
sľub dodrží a indbound študent sa vráti do vlasti. V prípade, že rodina svoj sľub nedodrží tak peniaze 
budú použité na zabezpečenie náhradnej rodiny. Rodina Póly stráca nárok na vrátenie kaucie. 
S návrhom súhlasili 7 členovia klubu 1 sa zdržal hlasovania (L.Keve) 
Ad 3. 
Basketbalové ihrisko – členovia klubu sa dohodli zorganizovať brigádu na vyčistenie ihriska v sobotu 
16.11.2013 o 14 – tej hodiny.  
Bowlingový turnaj – Ľudovít Lebó navrhol klubu, aby sme nasledujúce klubové stretnutie zorganizovali 
v Bowling klube 300 aj partnerkami a absolvovali krátky tréning. Členovia klubu s návrhom súhlasili. 
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Ad. 4. 
Voľby klubových funkcionárov – klub sa dohodol, že volby prebehnú a klubovom stretnutí 16.12.2013. 
Nominácie členovia klubu môžu zaslať sekretárovi v termíne od 9.11 do 14.11.2013 do 12-tej hodiny. 
Nominovať budeme na funkcie prezident klubu 2015-16, sekretár klubu 2014-15, pokladník klubu 
2014-15. 
Ad.5. 
Prezident klubu Gabriel Katona poďakoval členom klubu a hlavne hosťom za účasť a o 20:00 ukončil 
stretnutie.  Nasledujúce stretnutie sa koná 19.11.2013 v Bowling klube 300. 
 
 
Zapísal: Ľ Lebó, sekretár RC             
Odsúhlasili: G. Katona, prezident RC. a Ľ. Lebó, sekretár RC             


